

Title (en)
Stacker crane with infinitely variable braking arrangement for the load platform.

Title (de)
Regalförderzug mit stufenloser Lastaufnahme-Verriegelung.

Title (fr)
Grue gerbeuse avec verrouillage sans gradations du plateau de charge.

Publication
EP 0433608 A1 19910626 (DE)

Application
EP 90120440 A 19901025

Priority
DE 3939019 A 19891125

Abstract (en)
Stacker crane (4) for high shelf stores (1, 2) with a mast (6), a load platform (10) movable on this by means of a lifting device (11) and a device (15) for transferring the load (16) to or from the shelf (1, 2). In order to load and unload the load platform (10) with the transfer device (15) without problems arising due to differences in the level of the load platform (10) and the selected storage location on the shelf, the load platform (10) can be arrested within its lifting range by an infinitely variable braking arrangement (17) on the mast (6). As a result the stacker crane (4), particularly when a cable control (12) is used, is suitable as a lifting device to be used by satellite vehicles and on their transfer devices. <IMAGE>

Abstract (de)
Regalförderzeug (4) für Hochregallager (1, 2) mit einem Mast (6), einer daran mittels einer Hubeinrichtung (11) beweglichen Lastaufnahme (10) und einer Einrichtung (15) zur Übergabe bzw. Übernahme der Last (16) an das bzw. von dem Regal (1, 2). Um mit der Übergabe-/Übernahmeeinrichtung (15) die Lastaufnahme (10) zu be- und entladen, ohne daß sich hierbei Probleme durch Niveaudifferenzen zwischen der Lastaufnahme (10) und dem angesteuerten Lagerplatz im Regal ergeben, ist die Lastaufnahme (10) innerhalb ihres Hubbereiches durch eine stufenlose Verriegelung (17) am Mast (6) arretierbar. Dadurch ist das Regalförderzeug (4), insbesondere bei Verwendung eines Seilzuges (12) als Hubeinrichtung, für den Einsatz von Satellitenfahrzeugen und an deren Übergabeeinrichtungen geeignet.

IPC 1-7
B66F 9/07

IPC 8 full level
B66F 9/07 (2006.01)

CPC (source: EP)
B66F 9/07 (2013.01)

Citation (search report)
• [X] GB 2142904 A 19850130 - LITTON SYSTEMS INC
• [A] DE 2223561 A1 19740117 - APLITEC LTD
• [A] DE 3106137 A1 19820909 - THEOBALD ADOLF

Cited by
FR2702750A1; EP2239226A1; FR2944272A1

Designated contracting state (EPC)
DE ES FR GB IT

DOCDB simple family (publication)
EP 0433608 A1 19910626; DE 3939019 A1 19910529; DE 3939019 C2 19951130

DOCDB simple family (application)
EP 90120440 A 19901025; DE 3939019 A 19891125